
Z á p i s z výroční konference JmKSH konané dne 12.března 2016 v Brně 
 

Konference se konala v zasedací místnosti sportovní haly Moravské Slávie  v sobotu 
12.3.2016. Jednání zahájil předseda JmKSH Ing. Antonín Levíček v 10 hodin. Bylo zvoleno 
pracovní předsednictvo, které schůzi předsedalo ve složení Ing. Antonín Levíček, Ing. Milan 
Letev a Lenka Kristová. Předsedou pracovního předsednictva byl zvolen Ing. Antonín Levíček 

 
V úvodu konference byl odsouhlasen program jednání a jednací řád, který 

obdrželi delegáti současně s pozvánkou.  
Došlo k pozměnění zásad sestavení Exekutivy JmKSH a to takto: 
v článku II. -  bylo změněno, že počet členů exekutivy může být až 7 místo uvedených 5 
v článku VI. -  bylo doplněno, že kandidovat mohou i individuální členové ČSH, kteří mají 
trvalý pobyt na území Jižní Moravy. Obě 2 změny byly přijaty jednomyslně. 
Dále byly zvoleny mandátová, volební  a návrhová komise. 
Do mandátové komise byli zvoleni pánové, Kocáb Ladislav, Teller Zdeněk  a Semerád Petr. 
Předsedou byl zvolen pan Ladislav Kocáb. 
Do volební komise byli zvoleni pánové Ing. Jiří Konicar, Luboš Koláček a Michal Hanák. 
Předsedou byl zvolen Ing. Konicar 
Do návrhové komise byli zvoleni pánové Trněný Pavel, Pešák Zdeněk  a Dušan Kubela. 
Předsedou byl zvolen pan Zdeněk Pešák 
 

Předseda JmKSH Ing. Levíček přednesl zprávu o činnosti exekutivy JmKSH za období 
od 1.1.2015 do 31.12.2015. Poté přednesli své zprávy ostatní předsedové jednotlivých 
odborných komisí (soutěžní, mládeže, a rozhodčích). 

 
Zprávu o výsledku hospodaření za r.2015 přednesl pan Ing.Levíček. Konstatoval, že JmKSH 
hospodařil v roce 2015 se ztrátou ve výši 26 071,70 Kč. Disponibilní prostředky k 31.12.2015 
jspo ve výši 528 944,45 Kč. 

Dále přednesl návrh rozpočtu na r.2016, který bychom chtěli mít jako vyrovnaný s 
předpokládanými příjmy a výdaji ve výši  270 tis. Kč . 

 Zprávu o hospodaření i návrh rozpočtu na r.2016 byly delegáty odsouhlaseny.  
 
Po zprávách o hospodaření dostal slovo pan Tomáš Augustýn, který byl na naší schůzi 
pozván. Přednesl zprávu o činnosti a cílech komise mládeže ČSH, kterou vede jako předseda. 
 
Následovala zpráva mandátové komise, která konstatovala, že bylo přítomných 15 delegátů 
z celkového počtu 17 pozvaných což je 88,23 %. Konference je tedy usnášení schopná. Na 
schůzi bylo 12 hostů 
Dle programu bylo na řadě představení kandidátů na předsedu JmKSH se svými programy. 
 Jako první se představil pan Bc. Josef Cikán a po něm Ing. Antonín Levíček .  po jejich 
představení následovala volba předsedy.  
Celkový počet odevzdaných platných hlasů byl 15. Z toho 12 hlasovalo pro Ing. Antonína 
Levíčka a 3 pro Bc. Josefa C ikána.  
 
Předsedou JmKSH na období 2016 – 2020 byl zvolen pan Ing. Antonín Levíček. 
 



Po volbě předsedy přišlo na řadu představení jednotlivých kandidátů na předsedy odborných 
komisí. Před volbou odstoupil z voleb pan Ing. Jiří Konicar, který původně kandidoval na 
sekretáře JmKSH. 
 
Volební komise po sečtení všech volebních lístků konstatovala, že bylo odevzdáno 15 
platných lístků s následujícími výsledky voleb: 
 
Předseda komise mládeže - Irena Kupková 13 hlasů – byla zvolena 
Předseda TMK   - Ing. Radim Pernický 12 hlasů - byl zvolen 
     Mgr. Ivan Minařík 3 hlasy 
Předseda SK   - Ing. Milan Letev 15 hlasů - byl zvolen 
Předseda KR   - Jiří Novotný 15 hlasů - byl zvolen 
Sekretář JmKSH  - Ing. Roman Bauer 15 hlasů - byl zvolen 
 
Exekutiva JmKSH na rok 2016-2020  bude pracovat v tomto složení: 
 
Ing. Antonín Levíček - předseda JmKSH 
Ing. Roman Bauer  -  sekretář JmKSH 
Ing. Milan Letev - předseda SK 
Ing. Radim Pernický - předseda TMK 
Jiří Novotný  - předseda KR 
Irena Kupková - předsedkyně KM 
 

Po volbách následovala všeobecná diskuse, ze které vyplynulo několik ožehavých 
problémů, které trápí oddíly v našem kraji.  

 
Jako hlavní problém je nevzniknutí RHC na Jižní Moravě. Nové vedení se bude snažit 

tuto situaci napravit a získat RHC pro náš kraj. 
Kritizován byl kreditní systém pro doškolování trenérů. Jednotlivé semináře jsou 

ohodnoceny kreditními body např. 1 nebo 3 a pro získání prodloužení potřebuje každý trenér 
nasbírat 20 kreditů. Není jasná přechodná doba pro starší držitele licencí, kteří je získali ještě 
před tímto kreditním způsobem. Aby trenér nasbíral potřebných 20 kreditů bude jej to stát 
spoustu času a peněz, protože jednotlivé semináře jsou po celé republice. Vznikl požadavek 
vyjasnit tento problém s Ing. Michalem Bardou  a v maximální možné míře pořádat semináře 
na území Jižní Moravy, aby náklady na cestovné nebyly tak vysoké.  
 Dalším tématem bylo zrušení chlapecké kategorie na LODM 2017 v Brně. 
Jihomoravský kraj zařadil pouze dívčí složku. Bylo konstatováno, že nezařazení chlapecké 
kategorie je velkou ostudou pro Jihomoravský kraj. Nové vedení JmKSH bylo pověřeno 
vyvinout maximální úsilí pro zařazení chlapců na LODM 2017. 
 
Po skončení diskuse bylo schváleno usnesení konference, které je přílohou tohoto zápis, 
 
Na závěr poděkoval předseda JmKSH Ing. Antonín Levíček všem přítomným za účast a popřál 
jim mnoho úspěchů v jarních soutěžích. 
 
Zapsal Ing. Antonín Levíček 


